

錦田公立蒙養學校通函 No : 067/2018

2017/2019年度小六升中跨網派位申請

敬啟者:

2017 / 2019 年度中學學位分配跨網派位現已接受申請。如 貴子弟因遷居或居住地 與本校所在地區不同而需要更改學校網，可經由本校向教育局申請跨網派位。

※ 首批申請截止日期: 2019年1月3日(星期四)

※ 最後一批申請截止日期: 2019年3月初

本校將於2018年12月16日(星期日) 家長日上午9時至10時舉辦六年級「升中自行分配學位選校簡介會」，屆時將詳細講解升中選校及跨網派位申請之注意事項，敬希 出席。

如有意申請跨網派位，請填妥下列回條，並附上地址證明文件\*於2018年12月20日(星期四)或之前交回班主任辦理。如有查詢，請致電2476 2414與伍志偉老師或班主任聯絡。

此致  
貴家長



校長劉強謹啟

二零一八年十二月四日

\*地址證明文件：已蓋釐印的租約、徵收差餉及/或地租通知書、公屋租約/租用證及租咭、住宅固網電話收費單、以及各公用事業機構，如煤氣及電力公司以及水務署發出的單據等。其他文件如銀行結算單及流動電話費帳單將不獲接納

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No : 067/2018)

敬覆者:

本人已知悉有關「2017/2019年度小六升中跨網派位申請」事宜。

敝子弟  會申請17-19年度跨網派位

(新住址: \_\_\_\_\_)

不擬申請17-19年度跨網派位

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名: \_\_\_\_\_ ( )班級: \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名: \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署: \_\_\_\_\_

日期: 2018 年 12 月 \_\_\_\_\_ 日

\*請於12月20日(星期四)或之前交回條予班主任。

**Secondary School Places Allocation (SSPA) Application for Cross-Net Allocation**

Dear Parents/Guardians,

Plased be informed that the first batch of applications for cross-net allocation for the SSPA 2017/2019 is now started. If your child would like to change his/her school net due to home-moving or residing in another district, you can apply for cross-net allocation through our school.

- ※ First application deadline: 3<sup>rd</sup> January 2019 (Thursday)
- ※ The last batch of application deadlines: Early March 2019

The school will arrange the briefing Secondary School Places Allocation (SSPA) from 9:00 am to 10:00 am on Sunday, December 16, 2018. The selection of secondary schools and the application for cross-net allocation will be explained in details on that day.

Please fill in the attached reply slip and hand it back to your class teacher together with the proof of your residential address\* on or before 20<sup>th</sup> December, 2018(Thursday). For inquiries, please call Mr Ng Chi Wai or your class teachers at 2476 2414.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

- \* The proof of the residential address include stamped tenancy agreement or tenant's rent card issued by the public housing authorities, demand note for rates and/or government rent, residential telephone bill, and the bills from various utility companies, like Towngas, Hong Kong Electric Company Ltd., Water Supplies Department etc. Other documents such as bank's statement and mobile phone bills **ARE NOT** accepted.

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----



Notice( No : 067/2018)

Dear Principal,

I have read and understood the details of 'Secondary School Places Allocation (SSPA) Application for Cross-Net Allocation'

I would like to apply for Cross-Net Allocation.

(New address : \_\_\_\_\_)

I won't apply for Cross-Net Allocation.

Student's name : \_\_\_\_\_ ( ) Class : \_\_\_\_\_

Parent' s / Guardian' s name : \_\_\_\_\_

Parent' s / Guardian' s signature : \_\_\_\_\_

Date : : 2018 (Y) 12 (M) \_\_\_\_\_(D)

\*Please sign the reply slip and return it to the class teacher on or before 20<sup>th</sup> December, 2018 (Thursday).